

ADAC APPRAISAL SERVICE

ABOUT US

The Art Dealers Association of Canada (ADAC) is a national not-for-profit organization founded in 1966. Our Association is the largest representation of major private commercial galleries in Canada, and our dealers represent the country's leading artists and deal in works of all periods and media. ADAC is an active member of the Canadian Museum Association (CMA), and the Ontario Association of Art Galleries (OAAG).

WHAT WE DO

For over 30 years, the quality of ADAC valuations has made us the evaluating body of choice for Canada's top institutions.

Our appraisal service offers professional, arm's length fair market valuations of Canadian Cultural Property and donations (Gifts in Kind) to cultural institutions and public art collections. We provide appraisals for both Canadian Cultural Property Export Review Board (CCPERB) and Canada Revenue Agency (CRA) submissions.

+1 416-934-1583
appraisals@ad-ac.ca

1356 Dundas Street W, Toronto, ON M6J 1Y2

WHY CHOOSE ADAC?

Comprehensive, Arms Length Appraisals for CCPERB & CRA

The ADAC Appraisal Service coordinates the entire appraisal process while maintaining arm's length between appraiser and donor.

Art Market Experts

ADAC's Appraisal Service finds qualified appraisers for your request, and we provide you with a fair market value that is well-researched, well-substantiated, and compliant with Uniform Standards of Professional Appraisal Practice (USPAP).

The ADAC Appraisal Committee

All ADAC appraisals are reviewed by the Appraisal Committee, a group of senior ADAC members who are experts in their fields.

Competitive Fees

ADAC's Appraisal Service can work with your institution's budget while still delivering high-quality results. Please reach out to request a quote.



Art Dealers
Association
of Canada

Association des
marchands d'art
du Canada

AMAC SERVICE D'ÉVALUATION

À PROPOS DE NOUS

L'Association des marchands d'art du Canada (AMAC) est un national organisme sans but lucratif, fondé en 1966. L'Association est la plus grande instance des galeries commerciales privées au Canada. Nos membres représentent les premiers artistes du pays, et vendent d'oeuvres de toutes les époques et médias. AMAC est un membre actif de l'Association des musées canadiens (AMC) et de l'Ontario Association of Art Galleries (OAAG).

NOS SERVICES

Depuis plus de 30 ans, l'AMAC est l'organisme d'évaluation de choix pour les premiers institutions du Canada. Nous sommes reconnus pour la qualité de nos évaluations.

Notre service offre des évaluations professionnelles et indépendante de biens culturels canadiens et de dons en nature à des institutions culturelles et à des collections d'art publiques. Nous fournissons des justes valeurs marchands (JVM) pour la Commission canadienne d'examen des exportations de biens culturels (CCEEBC) et l'Agence du revenu du Canada (ARC).

POURQUOI CHOISIR AMAC?

Des évaluations complètes et indépendantes pour la CCEEBC et l'ARC

Le service d'évaluation AMAC coordonne l'ensemble du processus tout en maintenant une indépendance entre l'évaluateur et le donateur.

Experts du marché artistique

Le service d'évaluation d'AMAC trouve des évaluateurs qualifiés pour votre besoins, et nous vous fournissons une JVM bien documentée, bien étayée, et conforme à les Uniform Standards of Professional Appraisal Practice (USPAP).

Le comité d'évaluation de l'AMAC

Toutes les évaluations sont examinées par le Comité d'évaluation, un groupe de membres seniors de l'AMAC qui sont des évaluateurs expérimentés et des experts dans leurs domaines.

Frais compétitifs

Le service d'évaluation de l'AMAC peut travailler avec le budget de votre institution, tout en fournissant des résultats de haut qualité. Veuillez nous contacter pour demander un devis.

+1 416-934-1583

appraisals@ad-ac.ca

1356 Dundas Street W, Toronto, ON M6J 1Y2



Art Dealers
Association
of Canada

Association des
marchands d'art
du Canada